
Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 13/2019 

XIII Sesja w dniu 27 sierpnia 2019  

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:56 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel nieobecny 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

otwarcie sesji 

 



Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XIII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta 

Panią Honoratę Baranowska, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską a 

także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta 

oraz radnych uczestniczących w obradach.  

 

stwierdzenie quorum 

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 24 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 27 sierpnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XIII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

przyjęcie protokołu z obrad XII sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 6 

sierpnia 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

 

zmiany do porządku obrad XIII sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż uwzględniając wniosek złożony przez 

Prezydenta Miasta proponuje rozszerzenie w punkcie 27 porządku obrad XIII sesji 

Rady Miasta o uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie połączenia jednostek 

budżetowych pod nazwą: Miejski Zarząd Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług 

Komunalnych we Włocławku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budżetowej 

Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

 

Innych zmian do projektu porządku obrad nie wniesiono 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XIII sesji w punkcie nr 27 o uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod nazwą: Miejski Zarząd 

Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług Komunalnych we Włocławku oraz nadania 

nazwy i statutu jednostce budżetowej Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych i Dróg 

we Włocławku. 

Wyniki głosowania 



ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 6 

sierpnia do dnia 27 sierpnia br. br. i przedstawia się następująco:  

W omawianym okresie zawartych zostało 6 umów dotyczących udzielenia 

zamówienia publicznego. Między innymi 14 sierpnia zawarto umowę na budowę 

siłowni zewnętrznej na Michelinie II postępowanie z firmą Apis Polska Sp. z o.o. z 

siedzibą w Jarosławiu. Wartość umowy to niewiele ponad 300 tysięcy złotych brutto. 

Wykonawca ma 50 dni od dnia zawarcia umowy na ukończenie prac. 19 sierpnia 

podpisano umowy na przebudowę dróg gminnych z podziałem na 3 zadania. Za 

kwotę ponad 720 tysięcy złotych brutto przebudowy ulic: Ziołowej, Komarowej i 

Koralowej dokona Firma Inżynieryjno – Drogowa DROGTOM Sp. z o.o. z siedzibą we 

Włocławku. Termin realizacji to 60 dni od dnia zawarcia umowy. W omawianym 

okresie zawarto również umowę na nasadzenia drzew i krzewów w ramach zadania 

pn.: „Zieleń wysoka zadrzewienie śródmieścia – Rewitalizacja”, na terenie 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasto Włocławek - wartość 

zamówienia to prawie 62 tysiące złotych brutto.  

W związku z pracami toczącymi się w ramach delokalizacji urzędów centralnych, 

czynione są starania o zlokalizowanie jednego z nich w naszym mieście. Według 

analizy porównawczej wybranych miast pod kątem optymalnego wyboru miast 

docelowych dla delokalizacji, z punktu widzenia efektywności funkcjonowania urzędu 

oraz z perspektywy równoważenia rozwoju kraju zawartej w raporcie Ministerstwa 



Przedsiębiorczości i Technologii pn.: „Uwarunkowania delokalizacji centralnych 

urzędów w Polsce”, Włocławek spełnia najwyższą liczbę przyjętych kryteriów. W tym 

celu wystosowano pisma do: Pana Mateusza Morawieckiego - Prezesa Rady 

Ministrów, Pana Jerzego Kwiecińskiego – Ministra Inwestycji i Rozwoju oraz do Pani 

Jadwigi Emilewicz - Minister Przedsiębiorczości i Technologii. 

Rozstrzygnięty został konkurs na udzielanie mieszkańcom Włocławka 

gwarantowanych świadczeń zdrowotnych w ramach programu polityki zdrowotnej pn. 

„Program zapobiegania upadkom dla seniorów w województwie kujawsko-

pomorskim” w 2019 r. Zajęcia prowadzone przez trenerów wychowania fizycznego 

rozpoczną się we wrześniu. 

Zakończyła się weryfikacja formalno-merytoryczna propozycji mieszkańców 

złożonych do Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego. Wyniki weryfikacji wraz z 

uzasadnieniami negatywnych ocen zostały opublikowane m.in. na stronie 

www.wloclawek.pl oraz na stronie dedykowanej Włocławskiemu Budżetowi 

Obywatelskiemu bo.wloclawek.eu. Pod głosowanie wstępnie zakwalifikowanych 

zostało 30 propozycji mieszkańców. Obecnie trwa procedura odwoławcza. Lista 

projektów ostatecznie zakwalifikowanych pod głosowanie zostanie predstawiona 17 

września i tego dnia rozpocznie się również głosowanie. Zwycięskie projekty 

Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego na rok 2020 ogłoszone zostaną do 22 

października br.16 sierpnia, na mocy stosownego Zarządzenia i na podstawie 

złożonych wniosków, przyznano dotacje na roboty budowlane polegające na 

remoncie lub przebudowie lub na prace konserwatorskie i restauratorskie w 

odniesieniu do nieruchomości niewpisanych do rejestru zabytków dla właścicieli lub 

użytkowników wieczystych nieruchomości położonych w obszarze Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji, zaplanowane do realizacji w 2019 roku. Wsparcie zostanie udzielone 

po podpisaniu umowy z właścicielami lub użytkownikami wieczystymi sześciu 

nieruchomości, znajdujących się we Włocławku. Łączna kwota przyznanych dotacji 

wyniosła prawie 840 tysięcy złotych.  

W celu systematycznego podnoszenia jakości obsługi mieszkańców oraz geodetów 

zgłaszających prace geodezyjne i kartograficzne, w okresie od maja 2018 r. zawarto 

52 umowy korzystania z serwisu znajdującego się na Geoportalu Miasta Włocławek. 

Umożliwia to zdalną obsługę geodetów w zakresie przeglądania w trybie chronionym. 

Możliwe jest przeglądanie m.in. mapy zasadniczej i bazy danych szczegółowych 

osnów geodezyjnych, ale za pomocą serwisu można również przesłać e-formularz 

zgłoszenia pracy geodezyjnej lub pracy kartograficznej, celem zarejestrowania w 

Urzędzie Miasta Włocławek. 

Trwa konkurs „Kropla dla Ogrodu”, którego celem jest zachęcanie do zatrzymywania 

wody deszczowej na swoim terenie i wykorzystywania jej do podlewania ogródków, 

roślin balkonowych czy też do innych celów gospodarczych. Dla laureatów 

wyróżnionych zdjęć przewidziane są nagrody w postaci kompletnych zbiorników do 

gromadzenia wody deszczowej o pojemności 360 litrów. Szczegółowe informacje o 

konkursie na stronie www.wloclawek.pl. 

 

http://www.wloclawek.pl/
http://www.wloclawek.pl/


Po przedstawieniu przez Prezydenta Miasta informacji z działalności miasta w 

okresie międzysesyjnym Przewodniczący Rady Miasta otworzył dyskusję w 

przedmiocie procedowanego zagadnienia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Stanisław Krzemieniewski 

• radny Józef Mazierski 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Dariusz Jaworski 

• dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok. 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019-2030. 

Wprowadzenia do finansowych zagadnieniach zawartych w projektach uchwał 

dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta omawiając łącznie obydwa 

punkty dotyczące zmian w budżecie miasta jak również zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej procedowane 

zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji 

radna Katarzyna Zarębska. 

 

Również uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie 

Miasta Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 



W dyskusji wzięli udział: 

 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radny Józef Mazierski 

• radny Janusz Dębczyński 

• radna Mariola Gawłowska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• Skarbnik Miasta Honorata Baranowska 

• radny Jarosław Hupało 

• radny Józef Mazierski 

• radny Janusz Dębczyński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• Zastępca Prezydenta Domicela Kopaczewska 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

W dyskusji udział wziął również Przewodniczący Rady Miasta Stanisław 

Wawrzonkoski 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 



NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt kolejnej 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 



Ad. 5 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę Nr IX/47/2015 z dnia 23 czerwca 2015 r. w sprawie 
zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach programu pomocy regionalnej na 
wspieranie nowych inwestycji dla przedsiębiorców prowadzących działalność 
gospodarczą na terenie Gminy Miasto Włocławek, w granicach wyznaczonych przez 
ul. Papieżka, działkę nr 42 KM 102, działkę nr 51/5 KM 102, działkę nr 3/45 KM 114, 
działkę nr 3/63 KM 114, działkę nr 3/52 KM 114, działkę nr 3/50 KM 114, działkę 
numer 55/6 KM 102, działkę nr 46/14 KM 102, działkę nr 44/16 KM 102 i działkę nr 
4/3 KM 102 

Zagadnienie będące przedmiotem procedowanej uchwały przedstawiła Pani 

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/47/2015 z dnia 23 czerwca 2015 r. w sprawie 

zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach programu pomocy regionalnej na 

wspieranie nowych inwestycji dla przedsiębiorców prowadzących działalność 

gospodarczą na terenie Gminy Miasto Włocławek, w granicach wyznaczonych przez 

ul. Papieżka, działkę nr 42 KM 102, działkę nr 51/5 KM 102, działkę nr 3/45 KM 114, 

działkę nr 3/63 KM 114, działkę nr 3/52 KM 114, działkę nr 3/50 KM 114, działkę 

numer 55/6 KM 102, działkę nr 46/14 KM 102, działkę nr 44/16 KM 102 i działkę nr 

4/3 KM 102.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie Raportu z wykonania „Programu ochrony środowiska dla miasta 
Włocławek na lata 2014 - 2017 z perspektywą na lata 2018-2021”, za lata 2017 – 
2018. 

Temat zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały zaprezentowała Radzie 

Miasta Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydziału Środowiska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie Raportu z wykonania „Programu ochrony środowiska dla miasta 

Włocławek na lata 2014 - 2017 z perspektywą na lata 2018-2021”, za lata 2017 – 

2018.  



Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak-Bromirska 

Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. 

Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna 

Agnieszka Jura-Walczak. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 



Uchwały w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Janusz Dębczyński, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad.8 – Ad. 21 

Blok 14 projektów uchwał dotyczących stwierdzenia zakończenia działalności 

gimnazjów przedstawiła Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawione zostały opinie Komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Projekty uchwał dotyczące stwierdzenia zakończenia działalności gimnazjów 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinie w tych sprawach 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 



Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekty procedowanych uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 1 im. I.K. Gałczyńskiego we Włocławku, ul. Gniazdowskiego 7.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 2 im. ks. Jerzego Popiełuszki we Włocławku, ul. Żytnia 47.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (23) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 3 im. Polskich Noblistów we Włocławku, ul. Promienna 15.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 4 im. Organizacji Narodów Zjednoczonych we Włocławku, ul. 

Wyspiańskiego 3.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 5 im. Tadeusza Zawadzkiego „Zośka” we Włocławku, ul. Winiecka 46.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 



Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 7 im. K.K. Baczyńskiego we Włocławku, ul. Kaliska 108.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 



Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 8 im. Obrońców Wisły we Włocławku w Zespole Szkół nr 8 we 

Włocławku, ul. Willowa 8.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 11 im. ks. Jana Twardowskiego we Włocławku w Zespole Szkół nr 11 

we Włocławku, ul. Papieżka 89.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 



Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 12 im. Karola Wojtyły we Włocławku, ul. Szkolna 13.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum nr 14 im. Jana Pawła II we Włocławku, Plac Staszica 1.  

Wyniki głosowania 



ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Dwujęzyczne we Włocławku w Zespole Szkół Ogólnokształcących we 

Włocławku, ul. Mickiewicza 6.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Przysposabiającego do Pracy we Włocławku w Zespole Szkół 

Budowlanych we Włocławku, ul. Nowomiejska 25. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum dla upośledzonych umysłowo we Włocławku w Zespole Szkół nr 3 im. M. 

Grzegorzewskiej we Włocławku, ul. Nowomiejska 21.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 



Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Specjalnego dla Niedostosowanych Społecznie we Włocławku w 

Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym we Włocławku, ul. Leśna 24.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

  



Ad. 22 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Zielona Góra zadań 
publicznych dotyczących prowadzenia kształcenia uczniów klas wielozawodowych w 
zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych w Ośrodku Dokształcania i 
Doskonalenia Zawodowego w Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego w 
Zielonej Górze 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Zielona Góra zadań 

publicznych dotyczących prowadzenia kształcenia uczniów klas wielozawodowych w 

zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych w Ośrodku Dokształcania i 

Doskonalenia Zawodowego w Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego w 

Zielonej Górze.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 



Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Po zakończeniu procedowania nad ww. punktem porządku posiedzenia, 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż ogłasza półgodzinną przerwę w 

obradach XIII sesji Rady Miasta. 

Wznowienie obrad XIII sesji Rady Miasta po przerwie.  

Ad. 23 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 
Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Łaziennej 6 prowadzonego 
przez Polski Związek Niewidomych za rok 2018 

 

Ad. 24 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 
Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego 
przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2018. 

Informacje dotyczące sprawozdań z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej przy 

ul. Łaziennej i Wiejskiej we Włocławku przedstawiła Pani Stanisława Matejska 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Łaziennej 6 prowadzonego 

przez Polski Związek Niewidomych za rok 2018 jak również Uchwałę w sprawie 

przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego przez Towarzystwo 

Przyjaciół Dzieci za rok 2018 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinie na temat ww. uchwał przedstawiła 

Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Łaziennej 6 prowadzonego 

przez Polski Związek Niewidomych za rok 2018.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kolejny projekt 

procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej we Włocławku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego 

przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci za rok 2018. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 25 

Uchwała w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Zagadnienie będące przedmiotem ww. uchwały przedstawiał Pani Stanisława 

Matejska Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 



Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 26 

Uchwała w sprawie przyjęcia Pilotażowego Programu " Wolontariat szansą na 
oddłużenie" wrzesień - grudzień 2019r. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Pani Stanisława Matejska Zastępca 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Pilotażowego Programu " Wolontariat szansą na 

oddłużenie" wrzesień - grudzień 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 27 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod 
nazwą: Miejski Zarząd Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług Komunalnych we 
Włocławku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budżetowej Miejskiego Zarządu 
Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Pan Krzysztof Kukucki 

Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 



Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod 

nazwą: Miejski Zarząd Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług Komunalnych we 

Włocławku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budżetowej Miejskiego Zarządu 

Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 28 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Wspólnoty Mieszkaniowej budynku przy ul. 
Mazowieckiej 3 we Włocławku. 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która rozpatrywała petycję 

mieszkańców przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Wspólnoty Mieszkaniowej budynku przy ul. 

Mazowieckiej 3 we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (9) 



Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz 

Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 29 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani H.K. na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 

Stanowisko jakie wypracowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w przedmiotowej 

sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• radny Zbigniew Lewandowski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani H.K. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz 

Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Jura - Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 30 

Uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Ustawa – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych w art. 162 § 9 wskazuje Radę Gminy jako organ zasięgający od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Informację o kandydacie uzyskuje się i sporządza na zasadach określonych dla 

informacji o kandydacie do objęcia stanowiska sędziowskiego. Mając na względzie 

powyższe postanowienia w drodze niniejszej uchwały Rada Miasta Włocławek 

postanowiła wystąpić o wydanie stosownych opinii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 



Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Jura - Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 31 

Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do 
sądów powszechnych na kadencję 2020-2023. 
 

Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że stosownie do postanowień ustawy – Prawo 

o ustroju sądów powszechnych, ławników do sądów okręgowych oraz sądów 

rejonowych wybierają rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sądów 

w głosowaniu tajnym. Przed przystąpieniem do wyborów rada powołuje zespół, który 



przedstawi na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach w szczególności w 

zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Mając także na 

uwadze fakt, że dotychczasowa praktyka zmierzała do tego, żeby członkami zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników byli członkowie Komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego, Przewodniczący zaproponował, aby podtrzymać tę tradycję, również w 

tej kadencji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta 

zwrócił się także do członków Komisji Porządku Prawnego i Publicznego z 

zapytaniem czy wyrażają zgodę na pracę w Zespole. Wszyscy członkowie Komisji 

Porządku Prawnego i Publicznego wyrazili zgodę na udział w pracach Zespołu ds. 

opiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-

2023. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały, który w związku z decyzją Rady w § 

1 otrzymuje brzmienie:  

 

§ 1. Powołuje się Zespół ds. opiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 w składzie:  

1. Janusz Dębczyński 

2. Mariola Gawłowska 

3. Jarosław Hupało 

4. Piotr Kowal 

5. Arkadiusz Piasecki 

6. Daniel Tobjasz 

7. Katarzyna Zarębska 

  

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2020-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 32 

Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Bydgoszczy na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Kujawsko-Pomorskiego wraz z 
autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 

31 lipca 2019 r. nr 67/2019 (WNK.DW.IV.4131.42.2019.LK), doręczonym dnia 2 

sierpnia 2019 r. Wojewoda Kujawsko-Pomorski orzekł o nieważności uchwały nr 

XI/97/2019 Rady Miasta Włocławek z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Włocławek. Zgodnie z art. 

98 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, rozstrzygnięcia organu nadzorczego 

dotyczące gminy podlegają zaskarżeniu do sądu administracyjnego z powodu 

niezgodności z prawem w terminie 30 dni od dnia ich doręczenia. W myśl art. 98 ust. 

3 ww. ustawy do złożenia skargi uprawniona jest gmina, której interes prawny, 

uprawnienie albo kompetencja zostały naruszone. Podstawą do wniesienia skargi 

jest uchwała organu, który podjął uchwałę, której dotyczy rozstrzygnięcie nadzorcze. 

Mając na uwadze powyższe wniesienie skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy jest uzasadnione.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 



Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Kujawsko-Pomorskiego wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

PRZECIW (8) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 



Ad. 33 

Uchwała w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z 
radnym Rady Miasta Włocławek wraz z autopoprawką. 

Wprowadzenia do projektu uchwały wraz z autopoprawką dokonała 

Wiceprzewodnicząca Komisji Porządku Prawnego i Publicznego radna Mariola 

Gawłowska.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie 

Miasta Wiceprzewodnicząca Komisji radna Mariola Gawłowska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z 

radnym Rady Miasta Włocławek wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (1) 



Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 34 

Uchwała w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 
Włocławek. 
 

Jak wyjaśnił Przewodniczący Rady Miasta zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, rada gminy 

przygotowuje projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

podstawie regulaminów opracowanych przez przedsiębiorstwo wodociągowo-

kanalizacyjne, a następnie przekazuje go do zaopiniowania do organu 

regulacyjnego, zawiadamiając o tym przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne. 

W dniu 25 czerwca 2019 r. Rada Miasta Włocławek podjęła Uchwałę Nr XI/100 2019 

w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Włocławek. Powyższy projekt Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w 

Warszawie zaopiniował negatywnie. W tym stanie rzeczy opracowano zmiany w 

regulaminie, uwzględniające uwagi zawarte w wydanym postanowieniu. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 35 

 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

 

• radny Janusz Dębczyński 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radny Jarosław Hupało 

• radna Ewa Szczepańska 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Andrzej Gołębieski 

• radny Jacek Buława 

• radny Krzysztof Kowalski 

 

Ad. 36 

 Informacje i komunikaty 

Nie zgłoszono. 

Ad. 37 

Zamknięcie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XIII sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 27 sierpnia 2019 roku. 

  



 Przewodniczący Rada Miasta Włocławek Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 

 

 


